
G/F Ny Søndergaard  

Referat bestyrelsesmøde tirsdag 5. november kl. 19 2024 hos Lars Bo 

1. Åbenhed omkring bestyrelsesmøder 

Vi ønsker større åbenhed omkring bestyrelsesarbejdet. Det skal være muligt for husejere at kommentere 

dagsordenen. 

Beslutning: bestyrelsen tilstræber fremover at lægge dagsorden til bestyrelsesmøder ud på facebook ca. en 

uge før hvert bestyrelsesmøde.  

Beslutning: der er fremover ’Åben deltagelse’ den første ½ time af hvert bestyrelsesmøde.  

2. Kasserer 

Jakob udtræder af bestyrelsen ved næste generalforsamling. Han står til rådighed for en introduktion til 

opgaven til en ny kasserer.  

Beslutning: der reklameres for posten på facebook. Lars Bo laver opsøgende arbejde. 

3. Generalforsamling 

Afholdes torsdag den 27. februar kl. 20.00. Planlægningen tages på bestyrelsesmødet i januar. 

4. Lokalplan 

Intet nyt om vedtagelsen af lokalplan 435 

5. Fartbegrænsninger og bump 

Lars Bo har taget kontakt til Dyssegaards Grundejerforeningen, forperson Signe Nørmose for at undersøge 

et evt. samarbejde. De mødes 15. november 2024. 

6. Fællesarealerne 

Lars Bo kontakter Fejekosten med henblik på en plejeplan for fællesarealerne. 

Beslutning: Vi skal afsætte penge i budgettet til beskæring af buske/træer i skel til naboerne nord for 

garagerne ved Almindingen inden træerne bliver for store og det bliver endnu dyrere.  

7. Bord/bænkesæt 

Det er undersøgt hvad 3 stk. borde/bænkesæt til fælles udlån koster. Prisen er ca. 3400 kr/sæt.  

Beslutning: Forslag om indkøb af 3 stk. borde/bænkesæt stilles til generalforsamlingen i februar 2025.  

8. Fastelavn 

Der er ønske om at vi igen i 2025 afholder fastelavn på fællesarealet. 

Beslutning: Annemarie hører Ursula om hun og Ane Dorte igen vil stå for det igen i 2025 

9. Loppetorv 

Der er ønske om at vi afholder loppetorv på fællesarealet. 

Beslutning: der meldes en dato ud til generalforsamlingen (?) 



 

 

 

10. Annemarie laver velkomstbrev + ser på revidering af hjemmeside.  

 

11. Fællesarealerne ’Vild med vilje’ 

Felix laver et udkast for begge fællesarealer, og orienterer om det på næste generalforsamling.  

 

12. Stolper ved indgangen til fællesarealer 

Stolper med en eller anden form for ’privat område’ markering. Felix.  

 

Næste møder er: 

Tirsdag den 28. januar kl. 19 hos Lars Bo. 

 


